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§41

Ändring av föredragningslista

Barn- och utbildningsutskottet beslutar

att Utvecklingsmedel 2019 läggs till och blir nytt ärende 11

Justerandes Utdragsbestyrkande1H
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§ 42

Sektorchefen informerar

Sektorchefen ger utskottet aktuell information om bland annat lokaler,
gymnasieansökningar, utökad timplan lågstadiet, skolskjutsar, effekter av skoicoach.
projektplan Sture och personalfrågor.

Sektorchefen ger barn- och Utbildningsutskottet information om rekrytering av rektot.
Stina Grufman är ny rektor för IGockarbergsskolan från och med 1 oktober 2018.

Rekrytering av biträdande rektor pågår. Nuvaran4le biträdande rektor lämnar sitt
uppdrag under v. 40.

En konsult förstärker skolledningen under perioden 1/10-20/12 2018.

28 elever slutade åk i våras. Av dessa var 78,6% (22 elever) behöriga till
yrkesprogram. 25% har sökt sig till Brinellskolan i Fagersta.

Modulerna vid Klockarbergsskolan är rardigstända och elever förväntas flytta in under
v. 41.

Skolskjutsarna, en temporär lösning finns. Rektor har fått uppdraget att arbeta med
frågan så att reglernentet följs utan att extra turer behöver sättas in. Efter jullovet skall
det rulla på utan extra turer. En av lösningarna är att justera tidsplanen för förskoleklass
så att deras sluttider anpassas till bussturen hem.

Barnomsorg på obekväm arbetstid-. Ett förslag presenteras utskottet. Omvärldsanalys
pågår.

En allmän diskussion kring barnomsorg på obekväm arbetstid sker.

Sammanträdet ajourneras för paus.

Sammanträdet återupptas.

Sammanträdet ajourneras för överläggning.

Sammanträdet återupptas.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 42 forts.

Barn- och utbildningsutskottet enas om att ge ordföranden i uppdrag att inkomma med
skriftlig instruktion till förvaltningen gällande fortsatt hantering av ärendet Barnornsorg
på obekväm arbetstid sker

Utskottet delges information kring effekterna av skolcoach och arbetet med projektet
Allaktivitetshuset Sture.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (5), Elisabeth Åberg (L), Tobias Jars orp (L),
Helena Cederbera (V), Ewa Wikström (5) och Birgit Barchiesi (SD).

Ordföranden stlifler frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besarad.

Barn-och utbildningsutskottet beslutar

att Lägga informationen till handlingarna

jterandes Utdragsbestyrkande
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§ 43 Dnr: 2018.0141.600

Information till huvudman från Sektor barn och utbildning

Utskottet ges aktuell information om eventel1 kränkande behandhng på grundskola,
förskola och fritidshem.

Ordföranden föredrar ärendet.

8 incidenter har rapporterats under perioden 201 8-08-28--20 18-10-01

8 rapporter från grundskola6.

Förvaltningen har anmält sig själva till skolinspektionen gällande bristande rutiner
kring hanteringen av nationella prov.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S) och Tobias Jarstom (L).

Sektorchefen yttrar sig.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn-och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att notera informationen tiLl protokollet

Justerandes Utdragsbestyrkaride
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§44 2018.0529.101

Utökning av Klockarbergsskolans lokaler

Kommunstyrelsen beslutade 20J8-06-12, § 89 att alternativa långsiktiga förslag tas fram
till lokaler för utökning av Klockarbergsskolans lokaler, att förutom undervisningslokaler
ska även hänsyn tas för Fritidshemmets behov samt behov av plats i matsalen för
intagande av lunch, att alternativen tas fram och då i första hand i kommunens
förvaltningsfastigheter, lämpliga för ändamålet, t.ex i Aspebäcken, Riddarhyttans skola,
att förslaget ska beakta kommunens totala kostnadsökning för lokaler, att driftkostnaden
för kommunen tas fram för de olika alternativen, att konsekvenser för de olika
alternativen tas fram samt, att ovanstående uppdrag rapporteras på
kommunstyrelsemötena. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i lirendet

Kommunstyrelsen beslutade 2018-06-12, § 89
att alternativa långsiktiga förslag tas fram till lokaler för utökning av
Klockarbergsskolans lokaler
att förutom undervisningslokaler ska även hänsyn tas för Fritidshemmets behov samt
behov av plats i matsalen för intagande av lunch
att alternativen tas fram och då i första hand i kommunens förvaltningsfastigheter,
lämpliga för ändamålet, t.ex. i Aspebäcken, Riddarhyttans skola

förslaget ska beakta kommunens totala kostnadsökning för lokaler
att driftkostnaden för kommunen tas fram för de olika alternativen
att konsekvenser för de olika alternativen tas fram samt
att ovanstående uppdrag rapporteras på kommunstyrelsemötena

Sektorchefen föredrar ärendet.

Barn och utbildningsutskottet enas om att en protokollnotering skall göras om att
modulema inte är en del av kommunens fastighetsbestånd, och att beslut inte ska fattas
i ärendet innan motionerna angående kommunhus och Handlingsplanen för
Riddarhyttans skola är färdigbehandlade.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S) och Tobias Jarstorp (L).

Justerandes Utdragsbestyrkandea
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§ 44 forts.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att lägga informationen till handlingarna

Sammanträdet ajourneras för lunch

Sam4rnnträdet återupptas

1 Justerandes Ucdragsbestyrkande
si n
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§45 2018.0408.101

Svar på brev från intresseföreningen Riddarhyttans skola

Kommuns(yrelsen har mottagit en skrivelse från Intressegruppen för Riddarhyttans skola
skriven av ordf. Mikaela Björklund. Kommunstyrelsens presidium har överlämnat
skrivelsen till Barn och utbildningsutskottet för upprättande av svar. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (5), Ewa Wik4röm (S), Tobias Jarstorp (L),
Elisabeth Aberg (L) och Birgit Barchiesi (SD).

Aneth Arvidsson (S) yrkar att första raden i föreslaget svar ändras till “Tack för Er
skrivelse och Ert stora engagemang gällande Riddarhyttans skola.” samt att godkänna
svaret i övrigt.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att avge följande svar

Tack för Er skrivelse och Ert stora engagemang gällande Riddarhyttans skola.

Barn och utbildningsutskottet har mottagit och tagit del av innehållet i skrivelsen (20 18-
05-04, Dnr 2018.0408.101) från Intressegruppen för Riddarhyttans skola skriven av ordf.
Mikaela Björklund. Skrivelsens innehåll har presenterats till kommunstyrelsen som
informations- och utredningsunderlag till framtida politiska beslut gällande Riddarhyttans
skola.”
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§46 2018.0125.101

Svar på remiss från tekniska utskottet angående Riddarhyttans
skola

En remiss gällande handlingsplan för fastigheten fd. Riddarhyttans skola har inkommit
från tekniska utskottet. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandllilg i ärendet

Tekniska utskottet beslutade 20l8-0l-2, § 11
all ge förvaltningen i uppdrag att utreda bm det är möjligt att riva skolans
huvudbyggnad, bibehålla lågdelen med förskoleverksamhet samt kostnader för detta
att utreda olika lösningar av värmesystem samt kostnader för detta
att utreda kostnader för rivning av hela byggnaden och uppförandet av ny förskola

Tekniska utskottet beslutade 20 18-03-16, § 25
att ge förvaltningen i uppdrag att utreda en eventuell flytt av verksamheten till
tillfälliga eller semipermanenra förskolemoduler

Kommunstyreisen beslutade 20 18-04-10, § 44
att återremittera ärendet till tekniska utskottet med uppdraget att skyndsamt bereda
ärendet kring handlingsplan för fastigheten fd. Riddarhyttans skola
att tekniska utskottet ska remittera ärendet till Barn- och utbildningsutskottet för yttrande
innan kommunstyrelsen ska behandla ärendet på nytt.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (8).

Aneth Arvidsson (S) yrkar att avge följande svar Bariz och uthildningsutskottet ställer sig
positivt till att värmesvstemet mellan Riddarhvnans skola och hvre.sfasrigheten på Västra
Park-vägen separeras och art denna lösning genomförs oavsett vilket alternativ som blir
aktuellt för Riddarhvttans skola, att resterande delar av ärendet bordläggs i väntan på
kommunfullmäktiges beslut gällande Utredning rör Riddarhyttans skola, Dnr:
2018.0125.101.

Justerandes Utdragsbestyrkande
1 sin..
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§ 46 forts.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar

att avge fljande svar Barn och utbildningsutskottet ställer sig povitivt till att
i’ärniesv4emet mellan Riddarhyttans skola och hyre.sfastigheten jå Västra Park-vägen
separera* och att denna lo•sili1?g genomförs oavsett vilket (ilternaliv som blir aktuellt för
Rkhlar?ij’tans skola

att resterande delar av ärendet bordläggs 1 väntan på kommunfullmäktiges beslut gällande
Utredning för Riddarhyttans sjkola, Dnr: 2018.0125.101.

Justerandes Utdragsbestyrkande

•t
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§ 47

Utredning Riddarhyttans skola

2018.0125.101

Kommunfullmäktige beslut 20 18-09-03, § 47 att bifalla motionen angående Riddarhyttan
skola inlämnad av Aneth Arvidsson (S), Roger Ingvarsson (S) och Elof Engman(S). En
utredning gällande Riddarhyttan skola har färdigställts. En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 20 18-03-05, § 16
överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning

Barn- och utbildningsutskottet beslutade 20
att bifafla motionen

Kommunstyrelsen beslutade 20 18-06-12, §
förslag föreslå kommunfullmäktige
att bifalla motionen

18-05-22, § 24 föreslå kommunstyrelsen

88, enligt barn- och utbildningsutskottets

Kommunfullmäktige beslutade 20 18-09-03, § 47
att bifalla motionen

Sektorchefen föredrar ärendet.

Aneth Arvidsson (5) yrkar att ärendet äterremitteras till förvaltningen för kompletteringar
med elevundedag på längre sikt (barn födda 2013-2018), basera elevunderlaget även från
familjer i närliggande ytterområden (alla tilltänkta elever både nya och redan inskrivna),
fritidshemsverksamhet redovisas separat i utredningen, undersöka möjligheten till
alternativa driftsformer för fritidsverksamhet

Sektorchefen yttrar sig.

Sammanträdet ajourneras för paus.

Sammanträdet återupptas
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§ 47 forts.

Tobias Jarstorp (L) yrkar bifall till förvaltningens förslag att öreslå kommunfullmäktige
au lägga utredningen Riddarhyttans skola till handlingarna

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S), Birgit Barchiesi (SD) och Tobias Jarstorp (L).

Ordföranden ställer frågan om barn- oc utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Ordförande ställer proposition på Aneth Arvidsson (S) förslag att ärendet
återrerfltteras till förvaltningen för kompletteringar med el4vunderlag på längre sikt
(barn födda 2013-2018), basera elevunderlaget även från familjer i närliggande
ytterområden (alla tilltänkta elever både nya och redan inskrivna),
fritidshemsverksamhet redovisas separat i utredningen, undersöka möjligheten till
alternativa driftsformer för fritidsverksamhet mot Tobias Jarstorps (L) förslag att
föreslå kommunfullmäktige g lägga utredningen Riddarhyttans skola till
handlingarna och finner att Barn- och utbildningsutskottet beslutat enligt Tobias
Jarstorps (L) rörslag.

Votering begärs och genomförs genom handuppräckning.

Voteringen utfaller så att Aneth Arvidssons (S) förslag får två röster och Tobias
Jartorps (L) förslag får två röster. Birgit Barchiesi (SD) avstår från att avlägga sin röst.
Ordförandens utslagsröst räller avgörandet.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att lägga utredning angående Riddarhyttans skola till handlingarna
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§48 2018.0785.600

Verksamhetsplan 2018/2019

Förvaltningen har sammanställt en verksamhetsplan för Idsåret 2018/2019.
Därmed vill förvaltningen att huvudmannen fastställer verksamhetsplan 2018/2019 för
sektor Barn och utbildning. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S).

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att fastställa verksamhetsplan 2018/2019 för Sektor Barn och utbildning

Justerandes Utdragsbestyrkande
si&n.

‘Lj
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§49 2018.0777.101

Kvalitetsrapporter förskola, grundskola 201 7/2018

Barn-och utbildningsutskottet ges en kort redovisning av kvaliteisrapporter gällande
förskola och grundskola för verksamhetsåret 2017/20 18. En tjänsteskrivelse i ärendet
finns upprättad.

Sektorchefen föredrar jilrendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (8), Elisabeth Åberg (L) och Helena Cederberg (V).

Aneth Arvidsson (8) yrkar att ge förvaltningen i uppdrag att göra redaktionella ändringar
i Grundskolans kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret 2017/2018

Aneth Arvidsson (8) yrkar bifall till förvaltningens förslag att föreslå kommunstyrelsen
att godkänna Förskolans kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret 20 17/2018,

godkänna Grundskolans kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret
2017/20 18.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar

att ge förvaltningen i uppdrag att göra redaktionella ändringar i Grundskolans
kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret 2017/2018

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att godkänna Förskolans kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret 2017/2018

att godkänna Grundskolans kvalitetsrapport Skinnskattebergs kommun Läsåret
20 [7/20 18
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§50 2018.0784.101

Omfördelning av investeringsmedel

1 budgeten, beslutad av kommunfullmäktige 2011-11-27, § 89, avsattes 3000 tkr till
utökning av lokaler/moduler till Klockarbergsskolan. Av dessa medel kommer 1650 tkr
användas till uppförande av moduler vid Klockarbergsskolan. Därmed vill förvaltningen
omfördela n del av det riktade anslaget utökning av 1oka1er/modulr till
Klockarberssko1an på 1350 tkr. En tjänsteskrivelse i ärendet finns apprättad.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (8) och Tobias Jarstorp (L).

Aneth Arvidsson (8) yrkar bifall till förvaltningens förslag att föreslå kommunstyrelsen
att omfördela 1 350 000 kr från Klocka rhergsskoIan; utökning av lokaler4fritidslzemmet
behöver sto e) inoduler? till inköp av två stycken klätterställningar (material samt
montering), förvaringsutrymmen utegårdar och markiser

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar rör&å kommunstyrelsen

att omfördela 1 350 000 kr från Klockarhergsskolan; utökning av lokaler/Lfriridshenzmet
behöver större) inoduler? till inköp av två stycken klätterställningar (material samt
montering), förvaringsutrymmen utegårdar och markiser
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§51 2017.0260.101

Utvecklingsmedel 2019

Kommunstyrelsen beslutade 2017-03-07, § 46, att omfördela 1 500 000 kr från det extra
statsbidraget 2017, samt 500 000 kr från utvecklingsmedel till förskolekapacitet under
kalenderåren 2016-2018. De 500 000 kr som heslutades till förmån för förskolekapacitet
tällande utvecklingsmedel har hittills inte utnyttjats. Däemot ser förvaltningen ett behov
nder 2019 att förlänga hyresavtalet med PCS Modulsysem AB fram till 20 19-06-30 så
att hela läsåret 20 18/2019 innefattas. Därmed vill förvaltningen förlänga beslutet gällande
ttvecklingsmedel till förskolekapacitet under 2019. En ttänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling i ärendet
Kommunstyrelsen beslutade 2017-03-07, § 46

omfördela 1 500 000 kr från det extra statsbidraget 2017, samt 500 000 kr från
utvecklingsmedel till förskolekapacitet under kalenderåren 2016-20 18.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S),

Sektorchefen förtydligar att förslaget gäller både modulerna vid Klockarbergsskolan och
Solgården.

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

gli förlänga anslaget på 500 000 kr gällande förskolekapacitet till år 2019

Justerandes Utdragsbestyrkande
si n.
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§52 2018.0700.101

Svar på motion angående giftfri förskola och skola i
Skinnskatteberg .

En motion i rubricerat ärende har inkommit från Sheila L Skog (MP) och Fredrik Skog
(V). En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kornmunfullmäktige beslutade 20 18-09-03, § 49
att överläijnna motionen till kommunstyrelsen för beredning

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Aneth Arvidsson (S) och Helena Cederberg (V)

Ordföranden ställer frågan om barn- och utbildningsutskottet är redo att gå till
beslut och finner frågan med ja besvarad.

Barn- och utbildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens förslag föreslå
kommunfullmäktige

att avslå motionen

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 53

Förberedelse, genomförande och återkoppling för
sammanträden och beredningar med samrådsorgan

Enligt Arbetsordning för Kommunstyrelsen, antagen av kommunstyretsen 2012-12-14,
§ 188, reviderad 20 17-04-04, § 69: § 20 Samrådsorgan, är kommunens samrådsorgan
Samrådsgruppen för Finska Förval ningsområdet och Region Västmanlands
Samverkansgrupper.

Förtroendevalda representanter i ddssa organ ska i ärenden där budget,
verksamhetspian, mål samt tidigare beslut ej ger vägledning inhämta Skinnskattebergs
kommuns ståndpunkt. Den förtroendevalde avgör själv pm Skinnskattebergs kommuns
ståndpunkt ska inhämtas eller ej.

Förtroendevalda representanter i Region Västmanlands Samverkansgrupp Barn och
Unga ska i ärenden där budget, verksamhetsplan, mål samt tidigare beslut ej ger
vägledning inhUmra Skinnskattebergs kommuns ståndpunkt från barn- och
utbildningsutskottet.

Förtroendevald som deltagit i sammanträde med samrådsorgan ska skriftligen kortfattat
återrapportera vid nästföljande utskottssammanträde. Aterrapporteringen ska innefatta
ärendet, eventuellt inhämtad ståndpunkt samt ärendets utgång.

Vid dagens sammanträde lämnas inga rapporter.
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§ 54

Delgivningar

Inga delgivningar föreligger till dagens sammanträde
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§53

Ovriga frågor

Aneth Arvidsson (S) ställer fråga om handlingsplan för hemmasittare och om sektorn
arbetar med itdividanPassade lösningar.

Aneth Arvidsson (S) ställer fråga om eventuella anställningshinder vid rekrytering av
förskollärare.

Aneth Arvidsson (S) ställer fråga om utökad timplan.

Aneth Arvidsson (S) ställer fråga om projekt angående psykisk hälsa hos barn och
unga.

Aneth Arvidsson (S) ställer fråga om redovisning av resultat förstelärares uppdrag.

Sektorchefen svarar.

terandes Utdragsbestyrkande


